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PROTOKÓŁ  

 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 22 stycznia 2025 r. w Urzędzie Miejskim                 
w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 950
 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                    
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 
1) Kuszaj Rafał – Przewodniczący Komisji, 

2) Dobek Jarosław, 
3) Kołacki Marek, 

4) Warylak Kazimierz. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Marciniak Natalia - Burmistrz 
2) Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 
3) Gustyn Piotr – Skarbnik 

4) Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 
 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                     

i Ochrony Przeciwpożarowej Pan Rafał Kuszaj. Następnie przedstawił 
porządek posiedzenia.   
 

 
Porządek posiedzenia 

 
I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Zmiany w WPF.  

2. Zmiany w budżecie na rok 2025.  
3. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 
4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami     

komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za            
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

5. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej             
w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 

6. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2025 rok.  

7. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 
8. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

     III. Zapytania i wolne wnioski.      
 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Zmiany w WPF. 

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 
zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 

2025. 
Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 56.129.721,19 zł, 
- wydatki ogółem – 58.648.388,30 zł, 

W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 1.368.667,11 zł, 
i wynosi 2.518.667,11 zł. 

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 1.150.000,00 zł, 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego                                        

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunkach budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi                

w odrębnych ustawach, - w kwocie 1.253.198,71 zł, w tym: 
- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 1.000.000,00 zł. 

- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane w 2022r.                
w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 241.849,51 zł, 

- środki KPO otrzymane na zadanie "Utworzenie miejsc opieki dla 

dzieci do lat 3 - budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim" kwota 11.349,20 zł. 
- Przychody jst z wynikających z rozliczenia środków określonych                 

w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 
zadania finansowanego z udziałem tych środków. Dotyczy to następujących 
środków: 

- niewykorzystane środki z programu Fundusze Europejskie na Rozwój 
Cyfrowy 2021-2027 (FERC) dotyczy projektu "Zwiększenie 
cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim" kwota 

115.468,40 zł, 
W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 

zadaniach: 
1. „Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu 

Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania. Wartość środków 

zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na kwotę 
4.339.511,71 zł, (zwiększenie o 6.196,80 zł.) w tym: 

- w roku 2025 środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program 

Inwestycji Strategicznych 4.158.314,91 zł. (bez zmian), oraz środki własne 
181.196,00 (zwiększenie o 6.196,80 zł.). 

2. „Rozbudowa z przebudową (modernizacja) oczyszczalni ścieków              
w Zamartem". Nastąpiło zwiększenie finansowania. Wartość środków 
zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na kwotę 

1.020.000,00 zł, (zwiększenie o 1.000.000,00 zł.) w tym: 
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- w roku 2025 środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnym 

1.000.000,00 zł. (zwiększenie o kwotę 1.000.000,00 zł), oraz środki własne 
20.000,00 zł. (bez zmian). 

3. „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 – budowa żłobka                 
w Kamieniu Krajeńskim” 

Wartość zadania 2.258.881,52 zł, (zwiększenie o 49.200,00 zł,)                    

w poszczególnych latach wydatki będą następujące: 
- w 2025r. 1.628.136,00 zł, (zwiększenie o 49.200,00 zł). 
- w 2026r. 630.745,52 zł. bez zmian 

4. „Zwiększenie cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu 
Krajeńskim". 

Całkowita wartość zadania (wydatki bieżące i majątkowe) wynosi 
544.228,00 zł, w poszczególnych latach wydatki będą następujące:  

- w roku 2025 na wydatki bieżące przeznaczone zostało 41.200,00 zł, 

(zwiększenie o 41.200,00 zł.) natomiast na wydatki majątkowe przeznaczone 
zostało 455.228,00 zł, (zwiększenie o 74.268,40 zł). 

Całość zadania finansowana jest ze środków zewnętrznych. Do 
budżetu na 2025r. wprowadzone zostały środki niewykorzystane w 2024r. 

Program: Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC) 

Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe 
Działanie 2.2. - Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa 

konkurs grantowy w ramach Projektu grantowego "Cyberbezpieczny 

Samorząd" o numerze FERC.02.02-CS.01-001/23 
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy inwestycja przebudowy 
oczyszczalni ścieków w Kamieniu Krajeńskim została już zamknięta.   
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że jeszcze nie.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał zatem na co jest zwiększenie               
o 6 tys. zł.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że jest to takie 
zabezpieczenie, że można wezwać projektanta do dokonania dodatkowej 
analizy zadania. Środki te raczej nie będą wykorzystane, ale w tej chwili 

muszą zostać dorzucone.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy firma cały czas przeciąga 
zakończenie inwestycji, aby uzyskać dodatkowe środki. 
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że tak.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.       
 

Ad.I.2. Zmiany w budżecie na rok 2025. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        
w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 
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Radny Pan Kazimierz Warylak nawiązał do planowanego remontu 

ORLIKA podkreślając, że od początku był tam problem z odwodnieniem. 
Woda od początku stała na boisku.  

  
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał o zwiększenie środków na oświatę 

w wysokości ponad 345 tys. zł., w tym na wynagrodzenia 146 tys. zł. Zapytał 

czy w oświacie są jakieś podwyżki.   
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że chodzi o projekt na 

przedszkole w Zamartem. Jest to projekt realizowany ze środków 
zewnętrznych.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że utworzony zostanie 

dodatkowy oddział przedszkolny w Zamartem. W ramach tego projektu 

organizowane będą różne zajęcia m.in. ruchowo-taneczne, rozwojowe, 
edukacyjne.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.      
 
Ad.I.3. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 

 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował, że środki wskazane w uchwale przeznaczone są 
na realizację wspólnie z Powiatem Sępoleńskim następujących zadań:  

- zadania związanego z organizacją publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Powiatu Sępoleńskiego w oparciu o ustawę z dnia 16 maja 2019r.                
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (Dz.U. z 2019r. poz. 1123), kwota 30.000,00 zł.  
- budowę chodników i inne prace drogowe w pasach drogowych dróg 

publicznych kategorii powiatowej należących do Powiatu Sępoleńskiego                  
i przebiegających przez teren gminy Kamień Krajeński, gdzie stosuje się 
powszechnie akceptowaną przez społeczeństwo i praktykowaną przez 

wszystkie gminy Powiatu, zasadę wspólnego finansowania powyższych zadań 
z budżetu samorządu gminnego i samorządu powiatowego. Efektem tych 
działań jest również poprawa bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na 

terenie gminy, kwota 50.000,00 zł.  
Zachodzi zatem potrzeba udzielenia z budżetu Gminy Kamień 

Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu z przeznaczeniem na 
realizację w/w zadań, w następstwie czego zostaną zawarte stosowne 
porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą Kamień Krajeński. 

 
W przedmiotowym punkcie wywiązała się dyskusja na temat przebiegu 

linii autobusowej przez teren Gminy Kamień Krajeński.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy środki dzielone są na 

poszczególne gminy i na koniec roku następuje ich rozliczenie.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że tak.  
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Następnie Radny Pan Jarosław Dobek stwierdził, że nie został zaczęty 

chodnik w Małej Cerkwicy.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że w chwili obecnej 
przeszkodą są warunki atmosferyczne.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy aktualne są środki powiatowe, 
które nie miały wchodzić w zakres tegoroczny.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że jest to aktualne,             
a rozmowy toczą się nad remontem chodnika przy ul. Dworcowej. W tym 

roku ma być to wykorzystane. W przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie 
z Dyrektorem Zarządu Drogowego w sprawie budowy chodników. Pani 
Burmistrz poprosiła o analizę i informację co jest przygotowane projektowo. 

Podkreśliła, że chodnik chodnikowi nie jest równy. Stwierdziła, że nie można 
porównać np. odcinka chodnika do cmentarza w Witkowie, a chodnika                   

w Orzełku. Chodnik w Orzełku to w tym przypadku najdroższa inwestycja             
z uwagi na kanał technologiczny. Musi być nowy projekt. Podjęta zostanie 
wspólna decyzja co i w jakiej kolejności ma być realizowane.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że nie podoba mu się kwestia 

tego dofinansowania. Gmina daje swoje środki, których nie ma wiele po to, 

aby powiat realizował swoje zadania. Stwierdził, że jeżeli gmina ma 
realizować zadania powiatu to po co jest ten powiat.  

 
Następnie Skarbnik Pan Piotr Gustyn nawiązał do kanału 

technologicznego przy ul. Polnej. Nastąpiło roczne opóźnienie z uwagi na 

wystosowane zapytanie do ministerstwa.   
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak stwierdziła, że należy najpierw 
wykonać chodniki, które są za te środki możliwe do realizacji np. Mała 
Cerkwica, Witkowo, Radzim, a na koniec zostawić odcinki, które będzie 

trzeba realizować wieloetapowo.  
 

Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj zapytał czy bez środków 
gminy chodniki te nie powstałyby.  
 

Radny Pan Kazimierz Warylak stwierdził, że powiat nie realizowałby 
tego zadania.    
 

Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że jest to w gestii powiatu i to 
oni powinni te zadania realizować.   
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały                      
3 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się (J. Dobek).      
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Ad.I.4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami               

komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn.  
Przedstawił następujące propozycje miesięcznych stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy:  
1) stawka podstawowa w wysokości 35,00 zł, w przypadku gdy odpady 

komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny;  

2) stawka podwyższona w wysokości 70,00 zł, w przypadku gdy 

właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów                     

w sposób selektywny.  

Z kolei zwalnia się w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, za miesiąc od jednego 

mieszkańca w wysokości 1,00 zł. 
 

Radny Pan Marek Kołacki zapytał czy stawka ma zostać zabezpieczona 

na rok czy znowu na trzy lata. 
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że na rok. Następnie 
podkreślił, że głównie ilość śmieci spowodowała taki wzrost kosztów. Zwrócił 
również uwagę, że od nowego roku doszła selektywność materiałowa czyli 

tekstylia. Następnie przedstawił jak proponowana stawka prezentuje się na 
tle innych gmin.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy jest już po przetargu. 
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że tak. 
Nastąpiło otwarcie ofert i aby zbilansować System stawkę za odbiór odpadów 
należy ustalić na poziomie 35 zł. 

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy w ramach jednego Systemu 

odbyły się 2 osobne przetargi. 
 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że tak                     

i wyszło to korzystnie. Zwróciła również uwagę, że przez 3 lata funkcjonowała 
ta sama stawka, pomimo że koszty bardzo wzrosły.  

 
Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj stwierdził, że doszła 

dodatkowa praca na PSZOK z uwagi na odbiór rzeczy tekstylnych.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy utrzymanie PSZOK jest poza 

Systemem.  
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Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że jest to           

w Systemie.    
 

Następnie Radny Pan Kazimierz Warylak odniósł się do propozycji 
dodatkowego odbioru tekstyliów. Stwierdził, że są to dodatkowe koszty                    
i będzie trzeba dopłacać do śmieci. Za darmo nikt nie przyjedzie po ich 

odbiór.  
 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak zwróciła również uwagę, że jest 

ryzyko, że tekstylia wrzucane będą do odpadów zmieszanych. Potem okaże 
się, że mieszkańcy nieodpowiednio segregują i będą nakładane kary. Jest to 

problem, nad którym należy się dobrze zastanowić.  
 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek podkreśliła, że jest na to rok, 

a tak w zasadzie to już w październiku należałoby usiąść i zastanowić się 
nad zasadami odbioru. Do organizowanego przetargu na przyszły rok 

musiałaby być już wprowadzona zmiana regulaminu. Nowe zasady należy 
umieścić w regulaminie, a w przetargu odesłać do zapisów tego właśnie 
regulaminu.  

 
Radny Pan Marek Kołacki zapytał czy Pan Prezes będzie wiedział, że 

muszą być przeprowadzane kontrole. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że w ZGKiM jest nowa 

Rada Nadzorcza. Są to osoby, które mają również doświadczenie w innych 
spółkach. Opowiadali jak ten system tzw. kartkowy wygląda w innych 
gminach. Gminy, które mają więcej pieniędzy wprowadzają również kody 

kreskowe na worki, ale to jest bardzo kosztowne. Podkreśliła także, że                     
w najbliższym czasie montowane będą kamery na samochodach 

odbierających odpady. Będzie wiadomo skąd jest odbiór i w jakiej ilości. 
Będzie nad tym nadzór i kontrola. 

 

Radny Pan Marek Kołacki podkreślił, że są to mocne argumenty. 
Podkreślił, że będzie trzeba wytłumaczyć mieszkańcom, że stawka za odpady 
w wysokości 35 zł jest tak skalkulowana, aby gmina nie musiała już 

dokładać z budżetu. Radny ma nadzieję, że nie będzie tak, że pomimo stawki 
35 zł będzie trzeba dołożyć np. 200 tys. zł. Wyraził nadzieję, że będą kontrole 

segregacji. Podkreślił, że poprzedni rok wyborczy był bez podwyżki. Teraz ma 
być 35 zł. więc trzeba przypilnować, aby przeprowadzano kontrole segregacji 
śmieci.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy jest weryfikacja ilości osób 

zamieszkujących.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak. Od połowy 

maja odbywały się kontrole. Jeżeli są sygnały, że w danym gospodarstwie 
zamieszkuje więcej osób to następuje wezwanie do złożenia korekty.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dopowiedziała również, że 
nie ma ryczałtu miesięcznego tylko jest cena jednostkowa za tonę odpadów. 
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Im więcej śmieci zostanie wygenerowanych tym większy będzie koszt 

Systemu. Faktura wystawiana jest za faktyczną ilość odebranych śmieci.    
 

Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że jest to istotna informacja.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dodała, że jeżeli ograniczona 

zostanie ilość śmieci to koszty Systemu będą niższe.   
 

Radny Pan Kazimierz Warylak podkreślił, że mieszkańcy płacą i chcą, 

aby były odbierane od nich śmieci. Stwierdził, że jest problem, a będzie 
jeszcze większy. Państwo powinno się tym zająć. W markecie np. kupuje się 

kilka plastrów wędliny, a opakowanie składa się z kilku warstw. Problem ten 
powinien zostać odgórnie rozwiązany.  
 

Radny Pan Marek Kołacki podkreślił, że argumenty przemawiają za 
stawką 35 zł.  

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn stwierdził, że dzięki temu realizowane będą 

zaplanowane inwestycje. W przeciwnym wypadku należałoby którąś zdjąć.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak ponownie podkreśliła, że nad 

segregacją odpadów będzie odpowiedni nadzór i kontrola. Z kolei 

proponowana stawka jest najniższa w powiecie.     
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały ze stawką opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi            
w wysokości 35 zł – Komisja jednogłośnie 4 głosami za.       
 
Ad.I.5. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 
 
      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

Komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 
jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 3 Statutu 

Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do składania Radzie Miejskiej 
sprawozdania z ich działalności. 

     Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie 
z działalności za 2024 rok. 
  

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

4 głosami za. 

 

Ad.I.6. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2025 rok. 
 

      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
Komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, przedkładają 

jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto § 50 ust. 2 Statutu 
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Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do przedłożenia Radzie 

Miejskiej rocznego planu pracy. 
 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy na 2025 rok. 
  
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              

4 głosami za. 

 
Ad.I.7. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 

 
     Zgodnie z § 15 ust. 1 Statutu Gminy Kamień Krajeński, Rada odbywa 

sesje zwyczajne zgodnie z planem pracy Rady ustalanym na dany rok 
kalendarzowy.  

Zakres zadań ustalony został we współdziałaniu z Burmistrzem 

Kamienia Krajeńskiego.  
Członkowie komisji zapoznani zostali z podstawową tematyką obrad 

oraz terminami sesji. 
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za. 

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

Brak   

 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Radny Pan Marek Kołacki poinformował, że w Sępólnie Krajeńskim jest 

osoba, która świadczy usługi badania gleb. Jak ktoś na ten moment dzwoni          

z gminy Kamień Krajeński to uzyskuje informację, że ten Pan nie wie jak to    
w gminie Kamień Krajeński będzie wyglądało i czy gmina będzie do tego 
badania dopłacała. Radny podkreślił, że nie wiedział co ma odpowiedzieć 

osobie zainteresowanej.  
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że podpisana została umowa. 
Gmina nie rezygnuje z tego.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dopowiedziała, że jest w tym zakresie 
opracowany harmonogram, który może zostać udostępniony.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek nawiązał do przygotowywanego planu 

ogólnego gminy. Zapytał na jakim etapie jest to w chwili obecnej.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

zakończone zostało przyjmowanie wniosków do planu ogólnego. Jest                

w kontakcie z Panem urbanistą, który ten plan przygotowuje. Na początku 
lutego ma zostać przedstawiony projekt powiększenia zabudowy i wówczas 

już konsultacje do projektu. Najpierw jednak odbędzie się jeszcze spotkanie                     
z urbanistą. Potem zostaną ogłoszone konsultacje dostępne dla wszystkich.  
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Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy później już po uchwaleniu tego 
planu wchodzą w grę jakiekolwiek odstępstwa od niego. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

na początku pewnie nie, ale jest możliwość, aby ten plan później 

aktualizować czy też zmieniać.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że jest duże zainteresowanie 

tym planem. Bardzo dużo ludzi dzwoniło i pytało na czym to polega i z czym 
się wiąże. Pani Burmistrz wyraziła zadowolenie z tego powodu.    

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że 

gdzie tylko było możliwe zamieszczana była informacja, że można zgłaszać 

wnioski do planu.  
 

Radny Pan Marek Kołacki zapytał o naprawę drogi na fermę                        
w Płociczu. Przekazał, że mieszkaniec Płocicza twierdzi, że zostało to 
tragicznie naprawione.   

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

poinformowała mieszkańca, że prace te zostaną wykonane na wiosnę, 

ponieważ w tej chwili pogoda nie pozwala już na takie prace.  
 

Radny Pan Marek Kołacki podkreślił, że mieszkaniec od sierpnia już 
monitował, aby przed zimą zostało to naprawione. Następnie podziękował za 
dostarczenie tłucznia na drogę.  

 
Przewodniczący Komisji Pan Rafał Kuszaj podkreślił, że takie są uroki 

mieszkania na wybudowaniu.  
 

Następnie Radny Pan Marek Kołacki zwrócił uwagę na sposób 

naprawiania dróg w Płociczu. Poprosił, aby nie zaburzać zasad, które zostały 
w sołectwie wypracowane.  
 

Następnie Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek poinformowała                          
o przygotowanych ankietach na cele opracowania „Strategii Rozwoju  Gminy 

Kamień Krajeński na lata 2026-2036". Poinformowała również w jaki sposób 
będzie można oddać czy też przesłać wypełnione ankiety.    
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że ankietę będzie można 
również wypełnić elektronicznie. Każdy będzie miał możliwość wyboru.   
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Kamień Krajeński, dnia 22 stycznia 2025 r.   

 

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Rafał Kuszaj 


